
Стјепан Крешић поставио је питање предсједавајућем Савјета министара БиХ. 

Предсједавајући Савјета министара БиХ одговорио је на постављено питање на 

сједници Дома. 

 


